
   
  Referat fra styremøte i 

Norsk Cavalierklubb 
 

Telefonmøte via SKYPE 19.12.2016  
Kl 20:00 – 21:50 

 
 
 

Tilstede: Aud Schønning, Kari Skarpsno, Janne Larsen, Anita Vestgård, Iren Rudshaug(via 
tlf), Janicke Sundal Jorunn Øyen og Unni Myrset. 

 
 
Sak 1: Henvendelse fra NKK angående deltakelse i NKK-prosjekt for kortsnutede 
hunder 
 

Vi mottok et brev fra NKK der vi ble bedt om å vurdere vår deltakelse i prosjektet på nytt, 
fordi NKK hadde fått mange henvendelser om klubbens manglende deltakelse i denne 
arbeidsgruppen. 

Styret behandlet saken og vedtok med 3 mot 2 stemmer at det tidligere vedtaket 
opprettholdes. Dette begrunnes slik: 

Styrets forrige vedtak var basert på flertallets egne erfaring og synspunkter fra klubbens 
mest erfarne oppdrettere. Disse synspunktene har ikke endret seg. Synet er at 
kortsnuteproblematikk ikke er noe man kjenner til hos Cavalier. Derimot har rasen andre 
vesentlige helseutfordringer, og vi mener at det er her vi skal ha fokus og sett inn tiltak nå. 

Det er også kommet en henvendelse til klubben om dette, der mange av våre mest sentrale 
oppdrettere har skrevet under. 
Det har dermed ikke kommet ny informasjon som tilsier at vi skal ta denne saken opp på nytt, 
og flertallet i styret opprettholder derfor sitt tidligere vedtak. 
 
 
 
 
Neste styremøte blir via Skype tirsdag 17.01.2017 kl 20:00. 
 
 

Referenter, 

Unni Myrset/ 

Aud Schønning 

 


